

Referat af HB-møde den 17. maj 2022



Tid og sted: Kl. 18.30 i SIC

Til stede: Søren (FORMAND), Annette (SEKR), Lars (FOD), Maria (HÅN), Ernst (BAD), Gitte (VOL), Niels Peter (FIT), Sidsel (GYM)

Pkt.	Punkt	Resultat
1.	Formel godkendelse af referat af møde den 15. marts 2021	Godkendt
2.	Nyt fra formanden (fast punkt) a. Børnehavesagen b. Ny regnskabsfører c. Dialogmøde med SIC d. Status på indskud i SIC e. Status på Brugsretsaftale	a. Beslutningen er, at den nye institution ikke placeres på Frem's baner b. Inger Lise Grønhøj kører parallelforløb med Pernille i maj og overtager fra 1. juni. Foreløbig på prøve i 3 måneder. Søren udarbejder aftale på samme vilkår som Pernille. VHM Skabe, hvor hun er ansat i dag, fremsender faktura til Frem – hermed skal Frem betale moms på 25 %. Søren har efter mødet kommunikeret med Inger Lise om Frem's udfordring med momsen. c. Endnu ikke modtaget referat fra Ole. Frem havde nogle punkter til drøftelse, bl.a. manglende kommunikation forud for SIC's GF, hvilket Ole var enig i. Snak med Pia omkring kridtning. Lars orienterede i øvrigt om et godt forventningsafstemningsmøde m. Pia d. SIC anerkender Frem's indskud. Erik Bundgaard og Søren gør arbejdet færdigt bl.a. ved et møde med advokat om udfærdigelse af et evt. gældsbevis (ikke pantebrev) e. Brugsretsafalen blev diskuteret og skal udarbejdes uden angivelse af Frem's indskud i SIC
3.	Nyt fra sponsorudvalget (fast punkt)	Meny vil ikke sponsorere Frem som tidligere. Ingen penge til Frem, men gavekort til de enkelte afdelingerne. Firmaskilt på kr. 3.000 fortsætter, herefter kr. 25.000 fordelt på 2 år fordelt ud til afdelingerne, som modtager gavekort, som man kan handle for – julegaver, frugt til stævner m.v. Studs skal have styr på, om Jeppe fortsat vil være trøjesponsor? Betina fra sponsorudvalget opfordrer de enkelte afdelinger til at komme med specifikke ønsker.
4.	Økonomi (fast punkt)	<u>Badminton</u> : P.t. ingen aktivitet <u>Håndbold</u> : Følger fint med på indtægtssiden og er i overensstemmelse med og måske endda lidt over budget ift. kontingentindtægter. Der mangler fortsat at blive afregnet for de sidste træner- og turneringsomkostninger. <u>Fodbold</u> : Følger det lagte budget <u>Fitness</u> : Indtægt: 232.141, udgifter: 23.141, Medlemmer: 380 <u>Gymnastik</u> : Følger det lagte budget

Pkt.	Punkt	Resultat
		Volley: Foran på budget, som skyldes tilgang af ca. 13 basket-spillere, der ikke er i budgettet. På volley-siden er der en mindre nedgang i antallet af spillere set i forhold til budgettet. Vi har godkendt indkøb af nye bolde og andet udstyr til basket-afdelingen
5.	Status på frivillige til diverse arrangementer	Rebildløbet: det lykkedes med hiv og sving! Hvordan får vi engageret vores frivillige – vi inviterer centerleder Pia til en snak. Hun har erfaring med dette til næste møde i august
6.	Skørping Byfest a. Har nogle af afdelingerne særlige ønsker til aktiviteter? b. Plan for bemanding af FREM Teltet – alle afdelinger bidrager	a. Besked til Annette vedr. aktiviteter senest 1. juni. Fodbold byder højst sandsynligt ind med høvdingebold og streetfodbold b. Annette sender plan for bemanding af Frem Teltet rundt inden længe
7.	Ny revisor	Størrelse på honoraret fremskaffes – Lars taler med Sten
8.	Etablering af padelbaner	SIC har ansøgt om tilskud til baner og har modtaget tilladelse til opstilling på Frem's baner, hvilket vi naturligvis er utilfredse med. Søren mailer til Ole om, at Frem gerne vil involveres – p.t. intet hørt.
9.	Opfølgning på punkter fra tidligere HB møder a. Status på Frem-fællesskabet b. Opfølgning på arbejdsfordeling i bestyrelsen (Lars) c. Opfølgning på rengøring d. Status på SIC 2.0 (Maria) e. Status på infoskærme (Lars)	a. Maria og Jesper har præsenteret for Fitness. Tilbage meldingen fra Fitness - efter mødet - er, at de i mindre grad er interesseret i at være en del af fællesskabet og vil gerne "bare være sig selv". Maria tjekker op på processen og følger op på næste møde i august b. Intet nyt c. Intet nyt d. Snart svar fra kommunen på støtte til projektet den 20. maj. Besøg fra Vejen Idrætscenter, modtaget analyse fra DGI på drift e. Den nye centerleder er fuldstændig enig i, at infoskærme og skiltning er meget vigtig og hun vil kaste noget energi i det, når tiden er til det
10.	Eventuelt	Der er godt gang i basketball – Kathrine søger sponsormidler Frivillige til arrangement i Øster Hurup – Sidsel melder nej tak Maria opfordrer Pia til at indkalde til halplanlægningsmøde Lars orienterer om at vi får besøg af U19 landsholdet i september

KOMMENDE HB-MØDER I 2022/23:

Tirsdag den 23. august 2022, kl. 18.30 (ingen spisning)

Tirsdag den 11. oktober 2022, kl. 18.30 (ingen spisning)

Tirsdag den 13. december 2022, kl. 17.00 inkl. julefrokost

Tirsdag den 10. januar 2023, kl. 18.30 (ingen spisning)

Tirsdag den 21. februar 2023 (formøde kl. 17.00 med spisning og generalforsamling kl. 19.00)

OPMÆRKSOMHEDSPUNKTER:

- Indhentning af børneattester (gælder for 2 år) – Annette kontakter snart de enkelte afdelinger
- Afholdelse af Halplanlægningsudvalget vedr. fordeling af haltider (medio maj)